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Vragen van het lid Bashir (SP) aan de ministers van Infrastructuur en Milieu en 
van Veiligheid en Justitie over heling van gestolen koper van ProRail 
(ingezonden 27 januari 2012). 

Vraag 1
Bent u ook ontzettend geschrokken van de berichtgeving over hoe gemakke-
lijk het lijkt te zijn om gestolen koper van bijvoorbeeld ProRail door te 
verkopen?1 

Vraag 2
Welke maatregelen gaat u nemen om heling van koper van Prorail keihard 
aan te pakken? 

Vraag 3
Is het mogelijk om de in de uit de uitzending van PowNews genoemde 
ijzerhandelaren aan te pakken of op zijn minst uit te laten nodigen voor een 
gesprek op een politiebureau? Bent u ook bereid om dit te doen? 

Vraag 4
Welke maatregelen zijn er al genomen om de (spoor-)hinder door de 
koperdiefstal te verminderen? Welke extra maatregelen gaat u nemen om 
deze hinder te voorkomen? 

Vraag 5
Hoe staat het op dit moment met de ontwikkeling van alternatieven voor het 
gebruik van koper? In hoeverre is het reëel dat ProRail in de nabije toekomst 
geen gebruik meer hoeft te maken van koper?

1 PowNews uitzending van maandag 23 januari 2012.
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